



Gästrike- Hälsinge golfdistrikt

2023-05-13

MÖTESPROTOKOLL

Protokoll ordinarie styrelsemöte

2023-05-13, Gävle GK

Deltagare:

Pär Lindfors, ordförande
Kajsa Sjölander, sekreterare ledamot
Margareta Pantzare, ledamot
Tomas Fröjd, suppleant
Göran Svedberg, ledamot
Pia Borg, valberedning

Kopiemottagare:

Staffan Strid, kassör ledamot
Kjell-Åke Nilsson revisor
Jean-Pierre Lindgren, ledamot
Joakim Nerlund, ledamot
Mikael Kazmierczak, suppleant
Bengt Jonsson, valberedning
Jan Tegner, valberedning

1 Mötets öppnande

Pär hälsade alla välkomna och öppnade mötet

2 Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen

3 Föregående protokoll

Mötet godkände fg protokoll.

4 Ekonomi (Staffans rapport)

Mötet kommenterade rapporten med att ekonomin är god och under kontroll.

5 Kort lägesrapport ifrån kommittéer



- a) Domare – uppdragen är fördelade, fördelningen av distriktsdomare till lag SM juniorer 4-6 augusti är inte helt klar ännu. Verksamheten är under kontroll. Profilkläder till våra domare håller på att anskaffas. Ansvarig Joakim Nerlund
- b) Senior
 - Dam – damerna startar om 2v i Gävle enl plan. Både A och B-klass kommer även att tävla om närmast hål.
 - Herr – startar också inom kort (22/5) och har också instiftat närmast-hål-tävling.
- c) Tävlning – inget nytt. Tomas ska följa upp att utskick går ut om DM.
- d) Junior – Juniorkommittén kommer att jobba med två tjejläger i sommar och höst samt ett breddläger i september. En junior-tourdeltävling kommer att bli lagt i Hudiksvall i slutet av juli som ersättning för det läger som blev inställt i maj p.g.a väder. Totalt då sju deltävlingar.
- e) Utbildning – Distriktet har genomfört några utbildningar under försäsongen. GL1 för Pron. Regelutbildning har körts under april. Domarutbildning/prov har även utförts. Utbildning tävlingsledning början av maj inställdes med för få anmälda.
- f) Paragolf – inbjudan har gått ut till paragolfdagen den 3 juni. Mötet hoppas att flera av distriktets klubbar kommer och deltar på denna dag. Styrelsen uppmanas puffa på sina respektive klubbar att delta.
- g) Hcp – inget nytt
- h) Juridiska – inget nytt

6 Ordförande från förbundsmötet

Pär informerade ifrån 22-23/4 där Kajsa, Pär och Pella ifrån Högbo golfklubb deltog.

Inga speciella punkter att ta upp, Pär har även skickat ut en rapport ifrån mötet till styrelsen och klubbordföranden för inblick.

7 Val av vice ordförande

Pär förklarade sin situation och en vice ordförande behövs. Mötet konstaterade att ingen i sittande möte vill åta sig denna roll.

Frågan bordlades med förhoppning om att kunna lösas kommande styrelsemöte när alla deltagar.



Mötet konstaterade att arbetsuppgifter behöver fördelas.

8 50/50

Mötet beslöt att arbeta för att distriktet ska få sitt 50/50-diplom innan året är slut. Alla i styrelsen har fått inloggning till detta verktyg.

Dessutom uppmanas alla att öppna och gå igenom kursen för ledande av styrelsearbete på golf.se.

9 Övriga frågor;

- Vår och klubbarnas kommunikation, samt vårt deltagande på klubbars styrelsemöten (adjungerad del av mötet)

Mötet diskuterade om problemet med att nå ut till olika delar/grupper i distriktet för inbjudningar till tävlingar, möten och läger etc.

Idag används GIT-epost för att nå ut i andra distrikt. Mötet diskuterade behovet av att kunna använda denna funktion. Pär har och pratat med Tony Mullborn om att lära sig och sätta igång denna funktion för allas vår nytta att nå ut till rätt målgrupp med relevant information.

Mötet diskuterade även aktiviteten om att delta ute på klubbarna styrelsemöten för att visa vilka är och vilken funktion vi har. Ett underlag behöver tas fram för att kunna ha ngt att presentera. Margareta och Kajsa tar fram ett underlag till augusti.

- Beslut om instiftande av stipendium ”pojkenior”

Mötet beslutade om att genomföra stipendiet 6000kr för killar lika som för tjejer. Pontus Nyholm-stipendiet.

- Övrigt anmälda frågor

Inga övriga frågor anmäldes

10 Mötesplanering - kommande möten

14/6 teamsmöte 18.30

23/8 teams 18.30

20/9 teams 18.30

16/10 teams 18.30

15/11 teams 18.30

Ett fysiskt möte kommer ev att ske under september. Höstårsmötet kommer sannolikt att ske den 24-25/11 tillsammans med representanter ifrån golfförbundet.



Gästrik-Hälsinge

11 Mötets avslutande

Pär tackade mötet för visat deltagande och avslutade mötet!

Ordförande

Sekreterare

Pär Lindfors

Kajsa Sjölander